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  Maria Fontova Pons SÍ

  Montse Carbonell Larrull SÍ
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  Víctor Peguera Farrero SÍ

 

 

Una vegada verificada pel Secretari  la constitució vàlida de l’òrgan, la Presidenta obre la 
sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del dia

 

A) PART RESOLUTIVA

 

Aprovació de les actes de les sessions anteriors

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

Abans d’iniciar-se la sessió, la Sra. Alcaldessa comunica a la Corporació que el Sr. 
Noguero  no  podrà  assistir  per  un  imprevist  familiar  i,  alhora  que  excusa  la  seva 
assistència, manifesta que li ha demanat que comuniqui al Ple la seva conformitat amb 
totes les propostes que consten a l’ordre del dia del Ple.
 
Seguidament es sotmet a l’aprovació del Ple els esborranys de les actes corresponents 
a les sessions de 07/10/2021 i 08/11/2021 que s’aproven per unanimitat.

 

Expedient 1280/2021. Elaboració i Aprovació del Pressupost 2022

Favorable Tipus de votació: Ordinària
A favor: 6, En contra: 4, Abstencions: 0, Absents: 1

La Sra. Alcaldessa explica el contingut del projecte de Pressupost General municipal per a  
l’exercici 2022.
 
El Sr. Peguera fa la següent intervenció en nom dels regidors/res d’ASPV: 
 
“Suposo  que  no  serà  cap  sorpresa  per  l’equip  de  govern  però  votarem en  contra  de  
l’aprovació dels pressupostos de l’ajuntament d’Almenar per a l’any 2022. De fet seria més  
correcte dir que no hi podem votar a favor, en primer lloc per la manca d’interès de l’equip  
de govern de pactar aquests pressupostos amb nosaltres, sabem que no és necessari i que  
amb la majoria absoluta no fan falta els nostres vots però l’any passat (i en moltes altres  
ocasions durant aquesta legislatura) vam presentar una sèrie de propostes amb la voluntat  
de, si  l’equip de govern n’incloïa alguna al pressupost,  el poguéssim votar a favor. Ja  
sabem tots el que va passar, l’equip de govern no ens va respondre a la proposta i el dia  
del ple se’ns va dir que no s’inclourien. Aquest any, tot i què com els darrers anys se’ns va  
convocar per explicar els pressupostos,  fet  que agraïm, en cap moment hi ha haver la  
voluntat d’arribar a un acord. La veritat, creiem que les regidores i regidors de som poble  
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viu  hem  demostrat  voluntat  d’aportar  pel  bé  del  poble,  i  el  consens,  en  un  moment  
especialment complicat com aquest, creiem que podria haver estat una bona senyal per al  
poble.
 
A banda de la manca de voluntat d’acord, hem de dir que també votarem en contra perquè  
entenem que aquests pressupostos no donen resposta a alguns dels principals reptes del  
poble. Som conscients que el marge dels pressupostos és el que és però també sabem que és  
un tema de voluntat política i de priorització. Els recursos hi són.
 
Ja ho hem manifestat molts altres cops però per nosaltres hi ha una sèrie de polítiques  
públiques que han de ser una prioritat:
 
La primera, garantir la igualtat d’oportunitats i la integració dels infants del nostre poble.  
Tres propostes concretes que no tindrien un cost massa elevat però podrien ser un primer  
pas:
 
1.Beques per a un mínim de 5 infants per assistir a l’escola bressol. Ja vam manifestar a  
l’aprovació dels   plecs administratius de la licitació del servei de la llar d’infants que 2  
eren totalment insuficients. La realitat és que NOMÉS Destinem 1.600€ a les beques per la  
Llar d’Infants d’un pressupost de gairebé 3M d’€. 
2.Contractació d’un TEI a mitja jornada per millorar el servei i dotar d’especial atenció  
als infants que la necessiten.
3.Beques per a nens i nenes i també pels adolescents en època d’institut   que puguin dur a 
terme  algun  repàs  i/o  extraescolar.  Sabem  que  l’esport  pot  està  sent  una  gran  eina  
d’integració social.  També sabem que una part de la nostra infància i  joventut no pot  
pagar-se aquestes extraescolars. Tenim una sèrie d’associacions sense finalitat de lucre  
que  gestionen  aquest  tipus  d’activitat  i,  a  banda  de  la  subvenció  que  se’ls  dona  pel  
funcionament, crec que oferir beques perquè algunes nenes i  nens puguin assistir a les  
activitats seria molt potent.
 
Una  segona  pota  que  trobem  a  faltar  als  pressupostos  seria  la  promoció  econòmica.  
Creiem que des de l’ajuntament cal potenciar el comerç local i ficar les bases per facilitar  
l’existència d’un teixir empresarial potent. Algunes propostes concretes:
 
1.Campanya de promoció del comerç local. N’hem parlat més d’un cop i fins i tot en algun  
cas  ens hem ficat  d’acord.  Cal insistir-hi.  Aquí  hi  cabrien propostes  com una fira  del  
mercat local o dinamitzar espais comercials.   
2.Subvencions per a la creació de noves empreses, amb especial atenció al nostre jovent.  
Pot ser via préstecs i, al mateix temps, donar suport tècnic a les noves empresàries perquè  
puguin tirar endavant el seu projecte. I com ja vam comentar, la creació i dinamització  
d’un nou viver d’empreses.
3.El  polígon industrial.   Necessitem urgentment posar sòl  industrial a disposició de les  
empreses  del  poble.  Es  va  fer  una  modificació  urbanística  per  tal  de  desenvolupar  
parcialment el polígon però no servirà de res si no es fiquen parcel·les a disposició de les  
empreses. Evidentment aquest és un tema més complex però creiem que hem d’apostar-hi i  
ho hem de fer urgentment. Caldria vetllar per a que les empreses que hi ha al municipi  
pugin situar-se en un lloc apte pel desenvolupament de la seva activitat tot oferint-los un  
espai per a que no marxin a altres municipis.
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Finalment,  el  tercer  eix  important  que  creiem que s’ha  d’afrontar,  la  rehabilitació  de  
l’habitatge del centre històric. Tots sabem que també és una problemàtica complexa però  
que també cal afrontar de forma urgent. Les nostres propostes:
 
1.Realització d’un inventari dels habitatges del casc antic que valori l’estat i informi sobre  
la possibilitat de venda o lloguer. 
2.Fer reunions amb els propietaris de cases antigues i futurs llogaters on es podrien pactar  
usos com habitatge, tallers d’artesans o casal pel jovent de l’institut.
3.Partida per subvencionar la rehabilitació dels habitatges per ficar a lloguer. Hi ha pobles  
més petits que el nostre que estran executant projectes molt potents en aquest sentit i estan  
aconseguint l’objectiu. Per què no ho intentem nosaltres?
 
I  ja  per  acabar,  ens  volem referir  als  pressupostos  de  la  companyia  elèctrica,  EDA i  
EMDEA. Dos temes que per nosaltres són importants. El primer el venim dient fa molt de  
temps i correspon a la contractació de la figura del gerent. Veiem que no s’ha previst la  
plaça de gerent  de la  companyia a la  plantilla  de personal ni al pressupost d’EDA ni  
d’EMDEA. Sabem que una persona està fent les tasques, i no tenim cap dubte que ho fa  
molt bé, però no entenem que dues companyies amb un pressupost de més de 2,3M d’€ no  
tinguin en plantilla una responsable tècnic de les mateixes i s’hagi de contractar com un  
servei i, a més a més, incomplint la normativa en matèria de contractació pública.
 
El segon tema seria una proposta lligada als Fons Next Generation, creiem que s’hauria de  
demanar un informe tècnic a una consultora especialitzada per valorar la possibilitat de  
constituir-nos com una comunitat  energètica.  Precisament  el  passat  24 de desembre el  
ministeri  per  la  transició  energètica  i  el  repte  demogràfic  va  treure  una  línia  de  
subvencions orientada a afavorir  aquest tipus de comunitats.  Almenar tenim la  sort de  
disposar  d’una  tradició  de  generació  i  distribució  elèctrica  i  aquesta  podria  ser  una  
oportunitat per fer un pas endavant. Ara és el moment i entre tots hem de treballar per  
aprofitar aquesta oportunitat, nosaltres, com sempre ens fiquem a la disposició de l’equip  
de govern per treballar plegats pel bé del poble.”
 
Per tant, 
 
Vist  el  projecte  de  Pressupost  General  Municipal,  les  bases  d’execució  i  els  estats  de 
previsió de les societats municipals, es proposa al Ple la seva aprovació d’acord amb el que 
disposen els art. 162 i següents del Text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals.  
Per tant es proposa al Ple l’adopció dels següents
 
ACORDS
 
Primer: Aprovar  inicialment  el  Pressupost  General  Municipal  de  l’exercici  2022  que 
preveu un estat d’ingressos i despeses per import de 2.968.448,17 euros
 
Segon: Sotmetre l’expedient i el present acord a informació pública pel termini de quinze 
dies durant els quals es podrà examinar i presentar al·legacions i suggeriments.
 
Tercer: L’aprovació inicial esdevindrà definitiva sense necessitat de nou acord exprés cas 
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de no presentar-se reclamacions en el termini indicat.
 
Sotmesa la proposta a votació S’APROVA amb sis (6) vots a favor (ERC i JUNTSxCAT) i 
quatre (4) en contra (ASPV).
 
La Sra. Alcaldessa contesta la intervenció del Sr. Peguera dient que s’està treballant en el  
tema del  polígon  industrial,  si  bé  no només  és  problema de  l’administració  municipal. 
Concretament ara s'està pendent dels requeriments de l’administració titular de la carretera 
N-230.
 
També s’estan fent coses al casc antic, com demostra el fet de que es van donant permisos 
d’obres.
 
Respecte als fons “Next Generation” s’han encarregat la elaboració d’un projecte en matèria 
energètica que es procurarà implementar sense que l’estalvi energètic que s’aconsegueixi 
afecti negativament l’activitat elèctrica municipal.
 
Del  tema  del  gerent  de  les  elèctriques  se’n  parlarà  al  corresponent  Consell 
d’Administració.  

 

Expedient 1286/2021. Relació de llocs de treball i Plantilla de Personal 2022

Favorable Tipus de votació: Ordinària
A favor: 6, En contra: 4, Abstencions: 0, Absents: 1

D’acord amb el que disposa la normativa vigent, es proposa al Ple l’aprovació de la 
relació de llocs de treball i de la Plantilla de personal de la Corporació i societats 
dependents.
 
Respecte a l’exercici anterior presenta les següents novetats:
Creació d’una plaça addicional d’agutzil.
Supressió de les dues places d’auxiliar administrativa de la biblioteca, grup C2 i 
creació d’una plaça d’auxiliar grup C1.
La denominació “bibliotecària” es substitueix per la de “directora de biblioteca”
Supressió de les dues places existents de locutor/a de la ràdio.
 
Per tant, es proposa al Ple l’adopció dels següents 
ACORDS:
 
Primer: Aprovar la Relació de Llocs de Treball i la Plantilla de Personal de la 
Corporació per a l’exercici 2022 que presenta el següent resum numèric:
 
AJUNTAMENT:
Personal funcionari: 3
Personal laboral fix: 18
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Personal laboral temporal: 9
 
EMDEEA,SL:
Personal laboral fix: 4
 
EDA,SL:
Personal laboral fix: 1
 
Segon: Sotmetre a informació pública el present acord juntament amb el d’aprovació 
inicial del pressupost.
 
Tercer: L’aprovació inicial esdevindrà definitiva cas de no presentar-se reclamacions 
en el termini indicat.
 
Quart: Comunicar la Plantilla definitivament aprovada a les administracions de 
l’Estat i la Generalitat.
 
Sotmesa la proposta a votació S'APROVA amb sis (6) vots a favor (ERC i 
JUNTSxCAT) i quatre (4)  en contra (ASPV)
 
El Sr. Peguera justifica el seu vot negatiu d’ASPV pel fet de que no recull la figura del 
gerent de les elèctriques que reclamen.
 
Per altra banda, el Sr. Peguera proposa estudiar la conveniència de funcionalitzar 
personal laboral per tal de garantir l’exercici de competències que la Llei reserva 
exclusivament a funcionaris. 

 

Expedient 1289/2021. Ordenança de Transparència i administració digital

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

El Ple de l’Ajuntament,  en sessió de 27 de març de 2017, va aprovar l’Ordenança 
Municipal de la Transparència i l’Administració electrònica el text íntegre de la qual 
es va publicar al BOP de Lleida núm. 72 de 19 d’abril de 2017.
 
La promulgació de nova normativa posterior a aquesta ordenança, com ara, en matèria 
de transparència el Decret 8/2021, de 9 de febrer sobre la transparència i l’accés a la 
informació pública que desenvolupa la llei 19/2014, de 29 de desembre i el Reial-
Decret  203/2021,  de  30  de  març  pel  qual  s’aprova  el  Reglament  d’Actuació  i 
Funcionament del sector públic per mitjans electrònics, obliga a l’actualització de la 
regulació municipal en matèria de transparència i administració digital.
 
La nova ordenança s’aprova en us de la potestat d’autoorganització reconeguda a l’art. 
8  de  la  Llei  municipal  i  de règim local,  Text  Refós  aprovat  per  Decret  legislatiu 
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2/2003, de 28 d’abril i dona, també, compliment a l’art. 70 bis de la llei de bases que 
estableix que les entitats locals estaran obligades a impulsar la utilització interactiva 
de les tecnologies de la informació i la comunicació per facilitar la participació i la 
comunicació amb els veïns.
 
Tal com es va fer per a l’aprovació de l’ordenança fins ara vigent, s’ha considerat 
convenient  adaptar  al  nostre  municipi  l’ordenança  tipus  proposada  pel  consorci 
LOCALRET que garanteix una regulació al nostre municipi homologada per a tota 
Catalunya.
 
Per tant, es proposa al Ple l’adopció dels següents
ACORDS:
 
Primer: Aprovar inicialment l’Ordenança municipal de Transparència i administració 
digital amb la redacció que figura a l’expedient.
 
Segon: Sotmetre a informació pública el projecte d’ordenança pel termini de trenta 
dies durant els quals es podran presentar al·legacions i suggeriments.
 
Tercer:  La  present  aprovació  inicial  esdevindrà  definitiva  cas  de  no  presentar-se 
al·legacions o suggeriments en el tràmit d’informació pública.
 
Quart:  L’entrada  en  vigor  de  la  present  ordenança  implicarà  la  derogació  de  l’ 
l’Ordenança Municipal de la Transparència i l’Administració electrònica aprovada pel 
Ple el 27 de març de 2017.
 
La proposta S'APROVA per unanimitat.
 
El  Sr.  Peguera  manifesta  que  la  informació  que  surt  a  la  Web  municipal  (actes, 
ordenances, etc) és deficient i poc actualitzada.
 
El Sr. Ferrer accepta aquestes observacions i diu que es farà un esforç per subsanar les 
deficiències assenyalades. 

 

Expedient 1290/2021. Pacte contra la segregació escolar

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

El  Síndic  de  Greuges  s’ha  adreçat  a  l’Ajuntament  oferint-li  la  possibilitat 
d’incorporar-se  als  treballs  del  Pacte  contra  la  segregació  escolar  a  Catalunya  i 
adherir-se al mateix.
 
Es proposa al Ple l’adopció dels següents
ACORDS:
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Primer: Adherir-se l’Ajuntament d’Almenar al Pacte contra la segregació escolar a 
Catalunya.
 
Segon:  Assumir,  en el  marc de les  competències  de que disposa en l’àmbit  de la 
planificació educativa, el compromís de col·laborar amb el Departament d’Educació 
en l’aplicació de les mesures contingudes en el Pacte.
 
Tercer:  Participar en les reunions de seguiment del Pacte, si s’escau, quan abordin 
aspectes relacionats amb l’àmbit competència de les administracions locals o amb el 
mateix municipi.
 
La proposta S'APROVA per unanimitat.
 
La Sra. Cequiel puntualitza que es tracta d'un pacte enfocat a grans poblacions i que la 
seva aplicació pràctica a Almenar pot ser molt limitada.
 
La  Sra. Alcaldessa considera que el motiu de l'adhesió és col·laborar a enfortir  el 
pacte encara que al nostre municipi no sigui massa aplicable. 

 

Expedient 1306/2021. Moció AMI suport al model d'escola i llengua catalana

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

Es proposa al Ple l’adopció del següent manifest tramés per l’Associació de Municipis 
per la Independència:
 
MOCIÓ DE SUPORT AL MODEL D’ESCOLA I A LA LLENGUA CATALANA
 
"Davant del recent aval del Tribunal Suprem a la sentència del Tribunal Superior de  

Justícia de Catalunya que obliga tots els centres educatius catalans a fer un mínim  

d’un 25% de les classes en castellà, l’Associació de Municipis per la Independència  

proposa a tots els ajuntaments catalans donar suport al manifest de la plataforma  

unitària Somescola, així com recolzar les diferents iniciatives que sorgeixin per donar  

suport al model d’escola catalana i a la llengua del nostre país.

 

MANIFEST

1. Aquesta sentència és un nou intent d’agressió al model d’escola catalana i el seu  

enfocament pedagògic. Un model consolidat, garant de competències lingüístiques i  

avalat àmpliament per la societat catalana al llarg de dècades. Tant els estudis com  
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les dades sobre els resultats de la immersió lingüística evidencien que és un model  

d’èxit,  tant per als alumnes com per al si de la societat:  contribueix a la cohesió  

social, a la igualtat d’oportunitats i a la normalització de l’ús del català.

2. Somescola considera intolerable la intrusió dels tribunals per regular el model i la  

política educativa del país. Són els professionals de l’educació, i no els juristes, els  

qui  han de determinar  quin  model  d’ús  garanteix  la  competència  lingüística  dels  

alumnes en cada cas. Que un jutge determini de manera arbitrària el percentatge  

d’hores  que  calen  per  aprendre  una  llengua  és  un  escarni  als  professionals  de  

l’educació.

3.  Sentències  com  la  del  TSJC  abonen  arguments  falsos  i  perillosos  

d’instrumentalització  política  de  l’educació  i  de  la  llengua.  Davant  d’això,  ens  

reafirmem en el fet que l’escola catalana ha estat i ha de seguir sent un actor cabdal  

que afavoreixi la inclusió i la cohesió social al nostre país, des d’una perspectiva  

intercultural. D’aquesta manera, que segueixi garantint la igualtat d’oportunitats de  

creixement acadèmic i personal, inclosa la competència comunicativa plena en les  

llengües d’ús normal a la societat.

4. Somescola denuncia que aquesta sentència no representa un cas aïllat: els continus  

atacs polítics i judicials contra la llengua catalana i l’educació en català responen a  

una voluntat de minoritzar la llengua catalana en tots els seus usos socials, fins al  

punt que els diferents àmbits d’actuació en català, inclòs el model d’escola catalana,  

viuen sota una amenaça permanent. De fet, al contrari del que alguns voldrien fer  

creure, la situació del català a les aules viu una situació crítica, segons els darrers  

informes del Departament d’Educació: més d’un 28% d’alumnes no fa servir mai o  

gairebé mai el català a l’escola, per posar només un exemple.

 

Per tot això, l’Ajuntament d'Almenar s’afegeix als següents ACORDS:

1. Fem una crida al conjunt de la societat catalana a mobilitzar-se per defensar el  

model  educatiu  català,  i  instem a reforçar  el  treball  conjunt  per  a consolidar-lo,  

protegir-lo  i  millorar-lo.  Així  mateix,  instem  a  les  institucions  a  blindar  aquest  

consens  de  país  aprofitant  el  marc  polític  generat  per  una  majoria  àmplia  del  

Parlament  amb el  Pacte  Nacional  per  la  Llengua.  I  instem al  govern  espanyol  a  
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respectar aquests grans acords avalats també legislativament per una àmplia majoria  

parlamentària.

2.  Ens  comprometem  a  col·laborar,  participar  i  promoure  l’adhesió  a  les  

mobilitzacions i accions que s’organitzin per defensar el model d’escola catalana i  

denunciar la intromissió dels tribunals en   contra de l’ús de la llengua.   El català  

arrossega una llarga tradició de persecució i marginació per part de l’estat espanyol,  

que es manté en l’actualitat i es troba en una situació de discriminació per part de les  

administracions que compta amb el recolzament dels tribunals. 

3. El model d’escola catalana és un consens social compartit per un ampli ventall de  

la societat catalana, que ha de seguir contribuint a la cohesió i la progressió social, i  

a la igualtat d’oportunitats en aquest país, amb la finalitat de construir una societat  

més  cohesionada,  democràtica  i  lliure.  Per  aquest  motiu  ens  comprometem  a  

defensar-lo  i  protegir-lo  davant  les  agressions  que  està  patint.  Només  dels  del  

consens dels actors polítics,  socials  i  educatius  de Catalunya es pot actuar sobre  

aquest model d’èxit. 

4.  Comunicar  el  següent  acord  a  la  plataforma  Somescola,  al  Departament  

d’Educació  i  al  Departament  de  Cultura  de  la  Generalitat  de  Catalunya  i  a  

l’Associació de Municipis per la Independència."

 

El Ple, per unanimitat, APROVA la proposta. 

 

 

B) ACTIVITAT DE CONTROL

 

No hi ha assumptes

 

 

C) PRECS I PREGUNTES

 

Precs i preguntes
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1.El Sr. Ibars respecte a la urbanització del carrer Dr. Trueta pregunta quin criteri s’ha 
seguit per triar aquest carrer i com s’ha financiat.
 
La Sra. Alcaldessa explica que els criteris han estat el tractar-se d’un carrer que estava 
molt  malament,  que serà un dels  accessos  al  nou CAP i  aprofitar  la  necessitat  de 
soterrar línies elèctriques, cosa que justifica la seva financiació per EMDEEA.
 
El Sr. Peguera considera que s’hauria d’aplicar un criteri  homogeni per triar  quins 
carrers s’arreglen i el sistema de financiació per evitar, com diu el Sr. Ibars, que els 
veïns d’un altre carrer als que es vulgui cobrar contribucions especials exigeixen que 
el seu també el pagui EMDEEA.
La  Sra.  Alcaldessa  contesta  que  el  Barri  Trullets  i  Sant  Sebastià  se'ls  va  cobrar 
contribucions especials i no tenen vorera.
 
2.El Sr. Ibars pregunta en quina situació es troba el procés de selecció de tècnic/a del 
Pla Educatiu d’entorn.
 
El  Sr.  Martí  explica que ara els  tècnics  del Departament  estan fent  les entrevistes 
personals i aviat es podrà incorporar la persona designada.
 
3.El  Sr.  Ibars  pregunta  com es  que s’ha  triat  per  elaborar  la  documentació  “Next 
Generation” una consultoria de Madrid.
 
La Sra. Alcaldessa contesta que no és de Madrid sinó de Granada. El seu propietari és 
de Lleida, copropietari del Diari “La Manyana”, amb oficines a Andalusia, Madrid, 
Lleida i Brussel·les.
 
4.El Sr. Ibars pregunta si es continuaran utilitzant les banderoles actuals per anunciar 
activitats, que veu que tenen un cost elevat (700 €)
 
La Sra. Alcaldessa contesta que sí, però que es replantejarà perquè al Camí del Sas hi 
ha problemes pel vent.
 
5.El Sr. Ibars pregunta si el  terreny que s’arrenda a la C.R. Fenollet  implica tallar  
arbres. Pregunta també per la tramitació dels comunals ocupats.
 
La Sra. Alcaldessa contesta que no es tallaran arbres i que la gestió dels comunals 
ocupats  s’han  retardat  perquè  el  tècnic  al  que  es  va  encarregar  la  valoració  va 
desaparèixer. Actualment està fent la valoració un altre tècnic.
 
6.En relació als lots de Nadal, el Sr. Ibars proposa substituir-los per vals, per tal de 
garantir que la despesa es fa en comerços del poble.
 
La Sra. Alcaldessa contesta que vals ja se’n dona molts, la seva gestió és complicada 
comptablement i, per altra banda, els lots també es compren al poble.



Ajuntament d' Almenar

 
7.El Sr. Ibars transmet la queixa de que el C/ Rubio està molt deixat.
 
La Sra. Alcaldessa contesta que es prendran mesures.
 
8.La Sra. Cequiel transmet la mateixa queixa respecte a les escales del Castell dels 
Moros.
 
La Sra. Alcaldessa contesta que s’ha retardat per problemes amb el Covid per part de 
l’empresa que ho ha de fer (al 2021 ja ens tenien pressupostats 15.000 euros)
 

 

 

Un cop esgotat l'ordre del dia, s'aixeca la sessió essent l'hora i data assenyalades a l'encapçalament.

 

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT


